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PROTOKÓŁ NR 66.2023 

z posiedzenia  

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 13 stycznia 2023 r. 

 

Miejsce posiedzenia komisji – Urząd Gminy Jeleniewo ul. Słoneczna 3, sala nr 12. 

 

W posiedzeniu uczestniczy 3 członków komisji i Komisja jest zdolna do podejmowania 

uchwał. W posiedzeniu uczestniczą: Wójt Gminy Jeleniewo Kazimierz Urynowicz, 

Przewodniczący Rady Gminy Jeleniewo Jan Bielecki, Urbanistka Pracowni Urbanistycznej w 

Suwałkach Anna Makarewicz, Sekretarz Gminy Maria Waszkiewicz – protokolant. 

Lista obecności członków komisji w załączeniu do protokołu. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na wspólnym posiedzeniu z Komisją ds. Społeczno-

Gospodarczych i Inwestycji i Komisją Rewizyjną jednogłośnie poparła wybór na 

Przewodniczącego wspólnych Komisji radnego Ryszarda Andruszkiewicza oraz wybór na 

protokolanta posiedzenia Marię Waszkiewicz. 

 

Przewodniczący Komisji Ryszard Andruszkiewicz przywitał wszystkich obecnych na 

posiedzeniu i przedstawił porządek posiedzenia. 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Przedstawienie przez urbanistę informacji dotyczących procedowania wniosków w zakresie 

budowy farm fotowoltaicznych. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał pod obrady XLIV sesji Rady Gminy Jeleniewo. 

3. Sprawy bieżące. 

 

 Komisja jednogłośnie przyjęła zaproponowany porządek posiedzenia Komisji 

Wspólnych Rady Gminy Jeleniewo i protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

 

Ad. 1. Przedstawienie przez urbanistę informacji dotyczących procedowania wniosków w 

zakresie budowy farm fotowoltaicznych. 

Urbanistka Anna Makarewicz przedstawiła procedurę wydawania decyzji o warunkach 

zabudowy, dotyczącej w szczególności gruntów, które nie mają uchwalonych miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego. Inwestycje fotowoltaiczne są inwestycjami, które 

są objęte szczególnymi warunkami odnawialnych źródeł energii. Obecnie prowadzone jest 

postępowanie zgodnie z decyzją wydaną przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze w 

Suwałkach o uchyleniu decyzji organu I instancji i przekazana do ponownego rozpatrzenia 

wraz z uwzględnieniem protestów złożonych przez mieszkańców. 

Przewodniczący Rady Gminy Jeleniewo Jan Bielecki – prosimy o wyjaśnienie dla 

mieszkańców na czym polega budowa takich inwestycji, ponieważ mieszkańcy słyszą o 

dalszych inwestycjach na obszarze Natura 2000 w centrum życia ludzkiego. Dla mieszkańców 

to będzie oznaczało wiele utrudnień i niebezpieczeństw, a dbanie o zdrowie i spokojne życie 

naszych mieszkańców powinno być najważniejsze. 
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Urbanistka Anna Makarewicz – brak mpzp powoduje, że każdy ma prawo wystąpić o zmianę 

przeznaczenia gruntów. Sporządzenie planu powinno być poprzedzone wykonaniem analizy 

zasadności sporządzenia mpzp. 
 

 Komisja Rady Gminy jednogłośnie ustaliła o przeznaczeniu środków finansowych w 

budżecie gminy na 2023 r. na wykonanie analizy zasadności sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w Wołowni. 
 

Ad. 2. Rozpatrzenie projektów uchwał pod obrady XLIV sesji Rady Gminy Jeleniewo. 

Sekretarz Gminy Maria Waszkiewicz poinformowała, że na następnym posiedzeniu Komisji 

Rady zostaną przedstawione do zaopiniowania następujące projekty uchwał: 

- zmiany uchwały określenia zasad zwrotu wydatków w formie posiłku albo świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych w ramach wieloletniego rządowego 

programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023; 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeleniewo na lata 2023 –2029; 

- zmian w budżecie Gminy Jeleniewo na 2023 rok; 

- zmiany uchwały nr XLI.248.2022 Rady Gminy Jeleniewo z dnia 18 listopada 2022 r. w 

sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Jeleniewo z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2023; 

- określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu; 

- przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji stałych Rady Gminy Jeleniewo za 2022 rok. 

 

Ad. 3. Sprawy bieżące. 

 Podanie w sprawie wykonania drogi w Sidorówce prowadzącej do miejscowości 

Szurpiły. 

 Komisja uznała, że sprawę ustalenia powyższej drogi należy uzgodnić z radcą prawnym 

i opinię przedstawić na kolejne posiedzenie Komisji Rady Gminy. 

 
 

   Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Komisji Przewodniczący Komisji 

zamknął posiedzenie. 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

Podpisy komisji: 

1. Andruszkiewicz Ryszard –  Przewodniczący Komisji ………………… 

Członkowie Komisji:  

2. Borowski Karol –       ………………… 

3. Waszkiewicz Marzena –       ………………… 

 

Protokołowała: Maria Waszkiewicz 
 


